

ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ



លេខ: ៥៥ /២២

សេចក្តីជូនដំណឹង
ស្តីពី

ការលាលែងពីតំណែង និងការបោះឆ្នោតជ្រើសរើសក្រុមប្រឹក្សាភិបាលថ្មី
របស់ ក្រុមហ៊ុន រ៉ូយ៉ាល់ ក្រុម ភ្នំពេញ អេសអ៊ីហ្សិត ម.ក (ស្ថិតក្នុងដំណើរការផ្លាស់ប្តូរជាផ្លូវការ)

ក្រុមហ៊ុន រ៉ូយ៉ាល់ ក្រុម ភ្នំពេញ អេសអ៊ីហ្សិត ម.ក (ស្ថិតក្នុងដំណើរការផ្លាស់ប្តូរជាផ្លូវការ) មានកិត្តិយស សូមជម្រាបជូនវិនិយោគិន និងសាធារណជនមេត្តាជ្រាបថា៖ នៅក្នុងកិច្ចប្រជុំមហាសន្និបាតភាគហ៊ុនិកវិសាមញ្ញរបស់ក្រុមហ៊ុន ដែល បានប្រារព្ធឡើងនៅថ្ងៃទី ១០ ខែ សីហា ឆ្នាំ ២០២២ ត្រូវបានអនុម័តពីការ លាលែងពីតំណែង និង ជ្រើសរើសក្រុម ប្រឹក្សាភិបាលថ្មី ដោយ ភាគហ៊ុនិកដែលមានសិទ្ធិបោះឆ្នោតរបស់ក្រុមហ៊ុន។

លោក Tanate Piriyothinkul ដែលជា អភិបាលមិនប្រតិបត្តិ និង លោក Arthur Law Hian Tat ដែលជាអភិបាល ឯករាជ្យ/ប្រធាន គណៈកម្មការគ្រប់គ្រងហានិភ័យ បានសម្រេចចិត្តលាលែងពីតួនាទីនៅក្នុងក្រុមហ៊ុនដោយសារតែលោក Tanate Piriyothinkul បានលាលែងពីក្រុមហ៊ុនចាស់របស់លោក ហើយលោក Arthur Law Hian Tat ដោយសារហេតុផល ផ្ទាល់ខ្លួន។

ដោយអរគុណរបស់អភិបាលទាំងពីរ លោកបណ្ឌិត Eakapong Tungsrangan ត្រូវបានបោះឆ្នោតជ្រើសតាំង ជាអភិបាលមិនប្រតិបត្តិថ្មី និងលោកស្រី ហិប សិកា ត្រូវបានបោះឆ្នោតជ្រើសតាំងជាអភិបាលឯករាជ្យថ្មីរបស់ក្រុមហ៊ុន សម្រាប់អណតិថ្មីរហូតដល់ថ្ងៃទី១០ ខែសីហា ឆ្នាំ ២០២៤ ។

លោកបណ្ឌិត Eakapong Tungsrangan ជនជាតិថៃ ត្រូវបានតែងតាំងជាអភិបាលមិនប្រតិបត្តិ។ បច្ចុប្បន្នគាត់គឺ ជា នាយកផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុ នៅ JWD InfoLogistics Public Company Limited ហើយគាត់គឺជាអភិបាលឯករាជ្យនៃក្រុមហ៊ុន ដែលបានចុះបញ្ជីនៅក្នុងផ្សារហ៊ុននៃប្រទេសថៃ ក្រុមហ៊ុន KPM Securities Limited និងក្រុមហ៊ុន Krungthai Car Rent & Lease Public Company Limited។ លោកបានទទួលបរិញ្ញាបត្រគណនេយ្យពីសាកលវិទ្យាល័យបាងកក បរិញ្ញាបត្រច្បាប់ និងបរិញ្ញាបត្រវិស្វកម្មអេឡិចត្រូនិចពីសាកលវិទ្យាល័យ Chulalongkorn និងថ្នាក់អនុបណ្ឌិត និងបណ្ឌិតផ្នែកវិស្វកម្ម ទូរគមនាគមន៍ពីវិទ្យាស្ថាន Asian Institute Of Technology ។ ដូចគ្នានេះផងដែរ គាត់បានទទួលវិញ្ញាបនបត្រគណនេយ្យករ សាធារណៈ CPA ។ លោកបណ្ឌិត Eakapong Tungsrangan គឺជាអ្នកជំនាញដែលមានជំនាញវិជ្ជាជីវៈ និងមានបទ ពិសោធន៍ជាមួយនឹងការផ្សព្វផ្សាយក្នុងស្រុក និងអន្តរជាតិនៅក្នុងខ្សែសង្វាក់ផ្គត់ផ្គង់អន្តរជាតិ ភស្តុភារ និងតំបន់ដឹកជញ្ជូន ការ ដឹកជញ្ជូន។ លោកបានបម្រើការងារក្នុងវិស័យផ្សេងៗដូចជា អាជីវកម្មមូលបត្រ ថាមពលកកើតឡើងវិញ ការផលិត ការជួល

ក្នុងអាជីវកម្មជួលថយន្ត សេវាអភិវឌ្ឍប្រព័ន្ធបច្ចេកវិទ្យាព័ត៌មាន និងការច្នៃប្រឌិតនៃអាជីវកម្មផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រ និងថែទាំសុខភាព ព្រមទាំងក្រុមហ៊ុនគណនេយ្យ ការវិភាគហិរញ្ញវត្ថុ និងការវិនិយោគលើផ្សារហ៊ុន នៅប្រទេសថៃ។

ចំណែកឯ លោកស្រី ហិប សិកា មានជំនាញផ្នែកបទប្បញ្ញត្តិយ៉ាងទូលំទូលាយ ជំនាញផ្នែកច្បាប់សាជីវកម្ម និង អចលនទ្រព្យ ហេដ្ឋារចនាសម្ព័ន្ធ និងសំណង់។ លោកស្រី ហិប សិកា បានជួយលើគម្រោងអចលនទ្រព្យធំៗជាច្រើន ហើយធ្វើ សកម្មភាពជាប្រចាំលើការអភិវឌ្ឍន៍ពាណិជ្ជកម្ម ឧស្សាហកម្ម និងលំនៅដ្ឋានសំខាន់ៗនៅទូទាំងប្រទេសកម្ពុជា។ លើសពីភាព ស្នាត់ជំនាញផ្នែកច្បាប់ និងជំនាញបច្ចេកទេសដែលអ្នកស្រីបានអភិវឌ្ឍជាលំដាប់ក្នុងរយៈពេលជាងមួយទសវត្សរ៍ក្នុងការ អនុវត្ត មុខងារទំនាក់ទំនង និងការកសាងទំនាក់ទំនងដ៏ល្អរបស់លោកស្រីជាមួយក្រសួង និងអាជ្ញាធរកម្ពុជា បានបង្ហាញឱ្យ ឃើញនូវឧបករណ៍ជាច្រើនលើគម្រោង និងប្រតិបត្តិការផ្សេងៗ។ លោកស្រី បានទទួលសញ្ញាបត្រអនុបណ្ឌិត ២ នៃច្បាប់ប្រៀប ធៀបពាណិជ្ជកម្ម (LL.M.) ពីសាកលវិទ្យាល័យ Lumière Lyon II ប្រទេសបារាំង ដែលរួមទាំងកម្មវិធីផ្លាស់ប្តូរទម្រង់សោធន៍ ការសិក្សានៅសាកលវិទ្យាល័យ Montreal ប្រទេសកាណាដា។ លោកស្រី ហិប សិកា ត្រូវបានទទួលស្គាល់ថាជាអ្នកអនុវត្ត ច្បាប់ដ៏ឆ្លើមឆែកហេដ្ឋារចនាសម្ព័ន្ធនៅកម្ពុជាដោយ Asialaw ក្នុងឆ្នាំ ២០២០ ហើយត្រូវបានចាត់ថ្នាក់ និងទទួលស្គាល់ជា មេធាវីនាំមុខគេលើទីផ្សារក្នុងវិស័យសំណង់ និងអចលនវត្ថុនៅកម្ពុជាដោយ Asialaw ក្នុងឆ្នាំ ២០១៩។

អាស្រ័យដូចបានជម្រាបជូនខាងលើ សូមវិនិយោគិន និងសាធារណជនទទួលជ្រាបពីសេចក្តីជូនដំណឹងខាងលើ ។

រាជធានីភ្នំពេញ, ថ្ងៃទី ១០ ខែ សីហា ឆ្នាំ ២០២២
ក្រុមហ៊ុន រ៉ូយ៉ាល់ ក្រុម ភ្នំពេញ អេសអ៊ីហ្សិត ម.ក
(ស្ថិតក្នុងដំណើរការផ្លាស់ប្តូរជាផ្លូវការ)

